
 

Sensitivitet: Begrenset 

MØTEREFERAT 

 

Til:     Medlemmer i FAU Kolltveit Dato:  22.04.2021 
Kopi: Kolltveit Skule v/Rektor Sendt med: E-post 
Fra:   FAU ved Kolltveit skule  
Dato: 21.04.2021  
Sted: Kolltveit skule  
Deltakere: Elisabeth Havås, Vibeke Larsen Riise, Kjersti H. Foss, Therese Hjellesedt, Synnøve Elvina 
Engelsen Eide, Tor-Eirik Foldnes, Renathe Opseth, Stian Andre Ekerhovd, Stine Lien og Gjertrud 
Solttun 
Referent: Vibeke Larsen Riise 

 

 
1. Godkjenning av referat 

saksliste 
 

 
• Godkjent 

 
2. Saker fra 17. mai komite 

 

Det er behov for penger til diverse utgifter: 
• 3000 kroner til speideren for flaggheising og pynting 
• Kjøpe inn utstyr til bannere og plakater 
• Kjøpe inn flagg til pynting langs traseen 
• Premie beste plakat/banner  
• Is på 17.-mai dagen 

 
FAU dekker alle de forespurte beløpene. 

3. Eventuelt • Kommunalsjef og eiendomssjef har hatt møte på skolen 
med rektor. Det skal lages sak  behovet for mer mer 
romplass på skolen til kommunestyret – det er for lite 
klasserom og lærerværelser. 

• Hva mener FAU om elsparkesykkel – vi ønsker et  påbud 
med hjelm. 

• Racketer til bordtennis - Har bedt om tilbakemelding på 
hvor mange til hver klasse. FAU kjøper inn. 

• 17. mai - komiteen sender forespørsel til kommunen 
om en kortesej kan kjøre vi aBildøy på 17. mai. 

• Taxi – Karin er i kontakt med kommunen om det kan 
settes opp busser i stedet for taxi. Kjersti har vært i 
kontakt med driftsansvarlig i kommunen.  

• Mat og helse – er per i dag ikke et fag på småtrinnet. 
Det står i læringsplanen under kompetansemål. 
Gjertrud sender en mail til rektor med spørsmål om 
hvordan dette kompetansemålet dekkes. Saken tas 
også videre i SU i mai. 

• Onsdag 12. mai – FAU planter blomster på skolen 
• Neste møte onsdag 26. mai kl. 19 

 
 

 


